
REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA SALI 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

Sali, 23. prosinca 2019. god. 

 

ZAPISNIK 

sa 18. sjednice Općinskog vijeća Općine Sali 

 

Sjednica je počela s radom u 16:00  sati. 

Prozivkom se utvrđuje da su na sjednici nazočni vijećnici: 

Marijan Crvarić, Srećko Milić, Zvonimir Škvorčević, Rajka Petešić, Tomislav Jerić,  Zvonimir 

Kaleb, Jurica Bobić-Picić, Paško Bonja i Marijan Kolić 

Sebastian Jagić je stigao nakon 3. točke dnevnog reda. Prethodno je opravdao kašnjenje. 

Odsutni su: Matija Ramov 

Predsjednik Općinskog vijeća Marijan Crvarić predlaže i daje na glasovanje dnevni red kojega 

su vijećnici primili u pozivu:  

Dnevni red: 

1. Aktualni sat 

2. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sali za 2019. godinu 

3. Donošenje Izmjena i dopuna Programa uz Izmjene i dopune Proračuna za 2019. 

godinu 

4. Donošenje Proračuna Općine Sali za 2020. godinu  

5. Donošenje Odluke o izvršavanju proračuna Općine Sali za 2020. godinu 

6. Donošenje Programa uz Proračun za 2020. godinu 

7. Donošenje Odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja poduzetničke zone 

Brbinj – dio 

8. Donošenje Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2020. 

godini 

9. Ugovor o osnivanju prava služnosti za postavljanje automatske meteorološke 

postaje  

10. Usvajanje zapisnika sa 17. sjednice Općinskog vijeća 

 

Načelnik predlaže dopunu dnevnog reda: 

10. točka: Kupnja čestice zemlje 51/1 k.o. Brbinj u površini od 71 m² u Brbinju 

Sadašnja 10. točka pomiče se na točku 11. 

 

Predloženi dnevni red sa dopunom jednoglasno je prihvaćen. 
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Ad.1.  

Zvonimir Kaleb 

1. Dom i pošta u Brbinju nisu u dobrom stanju, propušta krov i potrebni su popravci. Kakav je 

status pošte u tom objektu. 

2. Na cesti poviše Solina je velika rupa koju bi bilo potrebno sanirati. 

Načelnik: 

1. Za poštu i dom u Brbinju smo konzultirali građevinara Juraja Vidulića koji će pogledati što 

treba napraviti. Pošta ima sa Općinom sklopljen ugovor o zakupu za taj prostor. 

2. Urgirati ćemo da se popravi. 

 

 

Marijan Kolić 

1. Škola u Solinama propušta sa svih strana. 

2. Vodovodne cijevi na potezu crkva – spomenik su otkopane za vrijeme zadnjeg nevremena 

pa bi ih trebalo pokriti. 

Načelnik 

1. Bio je angažiran na vašu inicijativu Beni iz Velog Rata za popravak krova na školi ali nije 

dobro odradio. Pokušati ćemo angažirati nekog drugog da riješi problem.  

2. Pogledati ćemo kako to sanirati. 

 

 

Rajka Petešić 

1. U Savru u prostorijama gdje dolazi liječnik nema sanitarija. 

2. Put od „Zmorašnjeg sela“ do mosta je u jako lošem stanju radi nanosa škalje. 

Načelnik 

1. U prostorije u Savru se svake godine nešto uloži tako da je već dosta napravljeno pa ćemo 

doći i do sanitarija, ali najprije treba vidjeti da li ima prostora za septičku jamu. 

2. Problem je ceste prilaza disku jer je tamo hrpa tampona kojeg kiša odnese pa se onda 

začepe odvodi i popliva most. Komunalno je dobilo nalog da djeluje odmah. Razmišljali smo 

i o postavljanju ležećeg policajca da zaustavlja škalju. 

 

Tomislav Jerić 

1. Da li se razmotrio zahtjev Ante i Nevena Uglešića za česticu zemlje kod Lanterne vezano 

uz prostorni plan. Zamolili su za odgovor. 

2. Uređenje rive u Božavi 

3.Kanalizacija u Božavi. Da li se stupilo u kontakt sa Odvodnjom Zadar, budući da vodovod i 

odvodnja ide sve pod Zadar. 

Načelnik: 

1. Ne možemo udovoljiti jer nije predmet plana. Oni traže novu turističke zonu što nije 

moguće jer da bi bila u našem planu treba najprije biti u Županijskom a također i površina nije 

dovoljna prema kriterijima za turističke zone. 

2. ŽLU - Škibola je obećao školjeru i muringe do ljeta, a sanitarije da riješimo sami. Mulić 

nema dovoljno sredstava pa smo zato predvidjeli pomoć u našem proračunu. 

3. Za sad još nismo stupili u kontakt sa Odvodnjom Zadar jer još nije donesena takva odluka. 
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Jurica Bobić-Picić 

1. Riva u Luci je zakrčena materijalom 

2. Roko nije očistio materijal sa dna pa se ne mogu vezati brodovi. 

Načelnik 

1. Čuo je za problem rive i zvao ŽLU i investitora zgrade na rivi i ponovno ćemo urgirati po 

jednom i drugom pitanju. 

 

Zvonimir Kaleb 

1. Što je novo sa čekaonicom. 

Načelnik 

Ivanov iz Jadrolinije obećao je doći iza Tri Kralja. 

 

 

Marijan Crvarić 

1. Nove cijene odvoza komunalnog otpada. Govorilo se da je hitno. Da li postoji rok za 

donošenje odluke o novim cijenama. Neka direktor pripravi da ne bi plaćali kazne radi 

kašnjenja. 

2. Program POS-a u Velom Ratu? Da li ima zainteresiranih ako nema da prenamijenimo 

prostor. 

Načelnik 

1. Za cijene čekamo odluku Čistoće za Preko pa da je kopiramo 

2. Za POS je najprije potrebno provesti anketu jer treba biti dvostruko zainteresiranih nego 

broja stanova. Sad ćemo krenuti sa anketom. 

 

 

Ad.2. 

Načelnik obrazlaže Izmjene i dopune Proračuna Općine Sali za 2019. godinu. Kao i uvijek 

proračun se planira sa svim projektima koje želimo aplicirati na razne pozive jer bez pozicije 

u Planu ne možemo ni prijavljivati projekte. Tako da se uvijek na kraju godine radi rebalans 

prema ostvarenju. U prihodima se nije dobro plaćala izmjera pa je i tu smanjen prihod ali sad 

ćemo krenuti sa opomenama i naplatom. Tako da smo onoliko koliko smo imali novaca toliko 

smo potrošili. Poziva vijećnike da postave pitanja o čemu ih zanima. 

 

Rasprava 

Paško Bonja: Izrada poljoprivredne strategije? Nije ostvarena. 

Pročelnik: Poziv je otvoren ali nije potrošeno jer nismo ni dobili sredstva za izradu. Za detalje 

bi trebalo pitati kolegicu Jonu. Naš prijava je kod Agencije pa očekujemo ostvarenje u 2020.g 

 

Nema više pitanja pa se Izmjene i dopune Proračuna Općine Sali za 2019. godinu daju na 

glasovanje. 

 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Sali za 2019. godinu donesene su sa 7 glasova za i 2 

suzdržana. 
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Ad.3. 

Predsjednik čita popis Izmjena i dopuna Programa koji se donose uz proračun a to su:  

1. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Sali za 2019. godinu 

2. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Sali za 2019. godinu 

3. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2019. godinu 

4. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Sali za 2019. godinu 

5. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u školstvu i predškolstvu za 2019. godinu 

6. Izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Sali za 2019. godinu 

 

Načelnik izlaže kako su se izmjene i dopune svih programa radile sukladno izvršenju i 

rebalansu proračuna za 2019. godinu. 

Otvara raspravu o izmjenama i dopunama programa. 

Budući se na raspravu za nijedan Program nitko nije prijavio, sve izmjene programa u paketu 

su dane na glasovanje te su:  

1. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Općine Sali za 2019. godinu 

1. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Sali za 2019. godinu 

2. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2019. godinu 

3. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u sportu Općine Sali za 2019. godinu 

4. Izmjene i dopune Programa javnih potreba u školstvu i predškolstvu za 2019. godinu 

5. Izmjene i dopune Socijalnog programa Općine Sali za 2019. godinu 

 

donesene sa 7 glasova za i 2 suzdržana. 

 

Sjednici se pridružuje i vijećnik Sebastian Jagić. 

 

Ad.4. 

Proračun Općine Sali za 2020. godinu obrazlaže načelnik. Kaže kako je u prijedlog Proračuna 

ugrađeno sve što bi se moglo potencijalno ostvariti u 2020. godini s obzirom na najavljene 

natječaje i pozive o čemu se konzultiralo sa djelatnicom Jonom Petešić koja je zadužena za 

praćenje poziva i natječaja. Ne možemo sa sigurnošću reći kakvi će natječaji biti i da li ćemo 

se moći na sve prijaviti ali je bolje planirati. 

Načelnik nabraja što je sve predviđeno napraviti po mjestima. 

 

Otvara se rasprava. 

Zvonimir Kaleb: DPU Brbinj prošle godine je bio planiran a sad više nije a nije napravljen. 

Drugo uređenje postojećih vidikovaca na otoku. 

Marijan Kolić: Mogućnost uređenja sportskog igrališta u Solinama. 

Tomislav Jerić: - Proširenje groblja u Božavi – zemljište je poklonjeno. 

    - Sanitarije na rivi u Božavi 

    - uređenje učionice u Božavi 
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Načelnik kaže kako su neke od traženih stvari već predviđene proračunom a neke se mogu 

uklopiti u određene stavke ali najveći financijski izdaci ove godine će biti za zbrinjavanje 

otpada, nabava kontejnera, uređenje reciklažnog dvorišta, na što će se potrošiti znatni iznos 

sredstava pa će se ostale stvari raditi sukladno punjenju proračuna. 

Na prijedlog vijećnika da se nešto napravi u suradnji sa Turističkim zajednicama načelnik je 

odgovorio da se i do sada sa njima surađivalo. 

 

Paško Bonja daje komentar da zašto glasamo za ovakav proračun kad znamo da ćemo opet na 

kraju godine raditi rebalans i ukidati stavke, također neke projekte predviđamo, kao što su 

mrtvačnica i sportska dvorana, a nismo napravili ni predradnje. Ima neke stvari u proračunu, 

tekuće, koje se ne mogu mijenjati, ali za neka ulaganja, održavanja i slično mislim da je stanje 

katastrofalno. Drugi problem je prihodovna strana, da li ćemo novac uložiti da nam se vrati ili 

u infrastrukturu pa se indirektno vraća. Ja imam prijedlog da koalicija koja podržava 

načelnika da načelniku postave rokove i da ga kontroliraju u izvršenju jer mislim da se može 

nešto napraviti u godinu dana. 

 

Načelnik kaže da vijećnik paško Bonja očito nije bio na sjednici kad je bilo izvješće o radu 

načelnika, a tko ga pogleda može vidjeti da se puno toga napravilo po svim mjestima, a ne 

smije se zaboraviti da ima 12 naselja. A što se tiče prigovora na sanaciju putova i mosta 

smatram da nisu baš utemeljena a za općinsku zgradu nitko nije postavio pitanje. Realni 

problem je naplata izmjere i možda trebalo strože stati na to, a uređenje mjesta je zadatak 

Mulića i sve što oni naprave Općina plati. Uglavnom svake godine općina aplicira na neki 

javni poziv za sufinanciranje i dobiju se određena sredstva koja se namjenski potroše, a od 

vlastitih sredstava ne možemo puno napraviti ali planirano ih trošimo. 

 

DPU Brbinj je bio prijedlog napravljen nazad više godina ali onda mještani nisu bili za to pa 

se postupak zaustavio. U 2020. godini je predviđeno uređenje škole pa se za sad DPU 

maknuo. 

 

Rasprava je završena i prijedlog Proračuna Općine Sali za 2020. godinu je stavljen na 

glasovanje. 

 

Proračun Općine Sali za 2020. godinu donesen je sa 8 glasova za, 1 protiv i 1 suzdržan. 

 

 

Ad.5. 

Predlaže se Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Sali za 2020. godinu. 

Na raspravu nema prijavljenih. 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Sali za 2020. godinu donesena je sa 8 glasova za, 1 

protiv i 1 suzdržan. 
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Ad.6. 

Predlažu se Programi: 

1. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Sali 

za 2020. godinu 

2. Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Sali za 2020. 

godinu 

3. Program javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2020. godinu 

4. Program javnih potreba u sportu Općine Sali za 2020. godinu 

5. Program javnih potreba u školstvu i predškolstvu za 2020. godinu 

6. Socijalnog programa Općine Sali za 2019. godinu 

 

Načelnik izlaže prijedloge Programa. Rađeni su sukladno Proračunu za 2020. godinu. 

Predsjednik poziva na raspravu o Programima. 

Budući se na raspravu za nijedan Program nitko nije prijavio, svi Programi u paketu su dani 

na glasovanje te su:  

 

1. Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Sali 

za 2020. godinu 

2. Program održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Sali za 2020. 

godinu 

3. Program javnih potreba u kulturi Općine Sali za 2020. godinu 

4. Program javnih potreba u sportu Općine Sali za 2020. godinu 

5. Program javnih potreba u školstvu i predškolstvu za 2020. godinu 

6. Socijalnog programa Općine Sali za 2019. godinu 

 

doneseni sa 8 glasova za, 1 protiv i 1 suzdržan. 

 

Ad.7. 

Urbanistički plan uređenja poduzetničke zone Brbinj (dio) prošao je cijelu proceduru, 

dobivena suglasnost Ministarstva na konačni prijedlog te se predlaže donošenje istog. 

Urbanistički plan uređenje poduzetničke zone Brbinj (dio) jednoglasno je donesen. 

 

Ad.8. 

Svake godine potrebno je donijeti odluku kojom se regulira izvođenje građevinskih radova za 

iduću godinu. Prijedlog odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2020. 

godini u potpunosti je jednak Odluci za 2019. godinu. 

Na raspravi nema posebnih primjedbi te se odluka stavlja na glasovanje. 

Odluka o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2020. godini jednoglasno je 

donesena. 
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Ad.9. 

Državni hidrometeorološki zavod poslao je upit Općini Sali za lokaciju za postavljanje 

meteorološke postaje. Predlažu dvije lokacije, jednu u Salima, predio Gladuše, u vlasništvu 

Općine Sali, a jednu u Brbinju ali ta lokacija se vodi kao državna imovina pa Općina ništa ne 

potpisuje. 

 

Za lokaciju u Salima poslali su prijedlog Ugovora o pravu služnosti, kojega smo dostavili 

vijećnicima na uvid. Prijedlog ugovora je bez naknade, na neodređeno, a u zamjenu bi Općina 

sve njihove podatke mogla koristiti besplatno. Općina ne može sklapati ugovore na 

neodređeno pa se u članku 5. prijedloga ugovora stavilo na 50 godina, ostale odredbe su 

nepromijenjene. 

 

Odluka o davanju suglasnosti načelniku za potpisivanju Ugovora o pravu služnosti sa 

Državnim hidrometeorološkim zavodom za lokaciju k.č. 6481/1 k.o. Sali (Gladuše) za 

postavljanje automatske meteorološke postaje, sa izmjenom u članku 5. na 50 godina, 

donesena je jednoglasno. 

 

Ad.10. 

Načelnik je predložio dopunu dnevnog reda sa donošenjem odluke o prodaji zemljišta u 

Brbinju. Pročelnik je u međuvremenu provjerio i utvrdio da se mora provesti javni natječaj za 

prodaju te čestice te se točka skida sa dnevnog reda.  

 

Ad 11. 

Na Zapisnik sa 17. sjednice Općinskog vijeća nije bilo primjedbi. Zapisnik je jednoglasno 

prihvaćen. 

 

 

 

 

  Zapisničar             Predsjednik 

Irena Petešić              Marijan Crvarić dipl.iur. 

 

 

 

 

 


